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Geachte (….),

Onlangs heeft de gemeenteraad van de gemeente Rijswijk het college van Burgemeester en 
Wethouders verzocht om te reageren op uw verzoek om de lindebomen in de groenstrook aan de 
Professor Meijerslaan drastisch te snoeien of te knotten. Dit doen wij door middel van deze brief. 

De door u voorgestelde maatregelen gaan wij niet uitvoeren. Overlast door honingdauw en de kans dat 
bomen omwaaien tijdens stormen zijn geen gegronde redenen voor drastische snoei of knotten. Dat 
neemt niet weg dat wij het vervelend voor u vinden dat u deze hinder ervaart. 

Aanleiding van uw verzoek
In uw uitgebreide brief geeft u de huidige situatie in uw straat weer. Samengevat komen wij tot de 
volgende kern:

1. De lindebomen veroorzaken overlast in de vorm van plak en rommel op de geparkeerde auto’s;
2. U maakt zich zorgen dat de grote bomen wellicht omwaaien tijdens een storm.

Hieronder volgt puntsgewijs onze reactie.

Overlast lindebomen
De oorzaak van de plak in de lindebomen is een bladluis die massaal aanwezig is en die honingdauw 
uitscheidt, wat op de geparkeerde auto’s terechtkomt. Daarnaast vallen er ook bloemetjes uit de bomen. 
Dit is een seizoensgebonden fenomeen en dus van tijdelijke aard.

Het knotten of drastisch snoeien is een aanslag op de gezondheid van de boom en het straatbeeld en 
daarom niet wenselijk. Daarnaast neemt deze voorgestelde oplossing het probleem niet weg. In straten 
waar lindes zeer dicht op woningen staan zijn in het verleden bomen wel geknot om ze te kunnen 
behouden. De betreffende lindebomen staan echter op voldoende afstand van de woningen en worden 
daarom niet op een dergelijke manier geknot of gesnoeid.  

Boomveiligheid
Vanuit de meest recente boomveiligheidscontrole (uitgevoerd door een gespecialiseerd bedrijf) zijn de 
bomen in uw straat veilig bevonden. Deze controle voeren we minimaal één keer per vier jaar uit. De 
volgende boomveiligheidscontrole staat voor 2023 gepland. 

Vooruitlopend hierop is (naar aanleiding van een bewonersmelding) in december 2021 dood hout uit de 
bomen verwijderd. Er is daarom geen aanleiding om de bomen drastisch te snoeien of te knotten.



22.044269 7-7-2022 13:25 pagina 2 van 2

Uit een boomveiligheidscontrole komt naar voren of een boom veilig is of onveilig. Wanneer de boom 
onveilig is, worden maatregelen genomen om de onveiligheid weg te nemen. Soms is dat het 
verwijderen van dood hout, wat uit de kroon kan vallen. Soms wordt geadviseerd om een boom weg te 
halen omdat de kwaliteit zeer slecht is. Daar is in deze situatie geen sprake van, aangezien de kwaliteit 
van de bomen goed is.

Ook ontvangen wij eventueel adviezen over het snoeien van een boom. Hierbij wordt gekeken naar de 
leeftijd van de boom, de groeiplaats en omgeving. Een jonge boom moet gesnoeid worden zodat de 
vuilniswagen probleemloos kan passeren. Een probleemtak wordt verwijderd om onveiligheid in de 
toekomst te voorkomen. Dit is echt maatwerk, wat uitgevoerd wordt door boomverzorgers. 

Tot slot
We willen benadrukken dat we een groen Rijswijk ambiëren en belangrijk vinden. We zijn er trots op dat 
Rijswijk in 2021 benoemd is tot groenste stad van Nederland en dat is mede dankzij de grote 
hoeveelheid bomen. Bomen dragen bij aan een leefbare stad, zijn belangrijk voor de biodiversiteit, het 
afvangen van fijnstof en de vermindering van hittestress in onze stad. Aan de andere kant veroorzaken  
bomen hinder door bijvoorbeeld bladval, pluizen, schaduw en honingdauw. Dit hoort er echter bij en dit 
zijn geen redenen om bomen te kappen of drastisch te snoeien.   

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. Mocht u in de toekomst vragen of 
opmerkingen hebben over het groenonderhoud in uw wijk dan kunt u een melding doen via 
www.rijswijk.nl/inwoners.
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